
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 34. posiedzeniu Senatu
w dniu 28 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Szanowny Panie Ministrze!
W nawi¹zaniu do licznych wyst¹pieñ wêdkarzy zrzeszonych w Polskim Zwi¹zku Wêdkarskim, samo-

rz¹dów i przedstawicieli organizacji pozarz¹dowych, uprzejmie proszê o ponown¹ analizê prawnych mo-
¿liwoœci ograniczenia populacji kormorana czarnego (Phalacrocorax carbo). Chodzi przede wszystkim
o podjêcie takich dzia³añ, które umo¿liwia³yby z jednej strony ochronê tego gatunku, a z drugiej strony
zahamowanie pewnych szkodliwych dla œrodowiska naturalnego efektów zwi¹zanych z wegetacj¹ tego
gatunku, a wiêc o zrównowa¿ony rozwój.

Proszê tak¿e o podanie informacji, jak wygl¹da zaawansowanie prac nad przygotowaniem strategii
gospodarowania populacj¹ kormorana czarnego w Polsce. Czy planowane jest wprowadzenie takich
zmian legislacyjnych, które umo¿liwia³yby pokrycie szkód wyrz¹dzanych przez kormorany œrodowis-
kom wêdkarskim i Polskiemu Zwi¹zkowi Wêdkarskiemu?

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




